
Sziasztok! 
 
Egy kis változás… most kaptam az e-mailt, hogy az e-Qka 2025. május 31-i 
határidővel szeretné, hogy az intézményt elhagyó gyerekek és dolgozók kannája 
visszaérkezzen hozzánk, hogy még az idei tanévben (június elején) ezeket el tudják 
vinni. 
FONTOS, hogy az időpont változott, korábbi, így kevesebb időnk maradt erre! 
 
 
 
A „KANNALEADÁSI ŰRLAPOKAT” és a „0-s gyűjtők csoportonkénti listáját” – 
a holnapi nap folyamán, szerdán (11:15 és 13:00 között!!!, bocsi de a 
Búcsúztatóra készülünk…) nálam a csoportban átvehetitek, gyertek majd érte! 
Ez ugyanolyan, mint a tavalyi, és a teendő is ugyanaz vele! 
  
Legyetek szívesek a megadott időpontig meginterjúvolni az alábbi érintett 
Gyűjtőket, kérjétek vissza a kannákat és töltsétek ki az Űrlapot. 
 
 
 
Tőlük kell visszakérni a kannát: 

 Ballagó, intézményt elhagyó-váltó gyermekek / dolgozók 
Ők is adják le, ha már nem folytatják az olaj gyűjtést: 

 Nullás, kihasználatlan kanna: Tájékoztassátok azokat, akiknek a gyűjtése az 
idei tanévben 0 liter volt. Legyetek kedvesek rákérdezni a szülőknél, hogy 
szeretnék-e folytatni a gyűjtést vagy visszaadnák a kannát. Ha szeretnék, 
mert gyűjti, csak nem telt még meg, akkor maradhat, vagy az is gyakori hogy 
gyűjtöttek, csak rosszul érintették a vonalkódot, a kanna ekkor is maradhat. 

 
Azon ballagóknak, vagy intézményelhagyóknak, akik valamilyen okból nem adják le a 
gyűjtőkannát, sajnos ki fogják számlázni, 2500 Ft/db áron. (Ez jelölhető is a 
dokumentumon.) 
  
 
Amikor a kanna mégis maradhat: 
- a Gyűjtő e-Qkás intézményben folytatja a „tanulmányait” – jelezzék, hogy hol 
pl: másik ovi, vagy suli 
-  van kistestvér az intézményben és ő tovább használná a kannát – átírjuk a nevet 
-  azok a gyűjtők, akik elhagyják az intézményt, de továbbra is hoznák az olajat 
(egyedi elbírálása szerint) „Véndiák” kategóriába kerülhetnek 
A fentieket a Kannaleadási lapon tudjátok értelemszerűen jelölni. 
 
A kitöltött űrlapokat, és visszahozott kannákat Június 2-án, hétfőn adjátok le 
nekem! 
Köszönöm szépen! 
 
 
Mivel már 2 éve nem kaptunk tőlük egy fillért sem, ismét rákérdeztem mi a helyzet… 
ezt a választ kaptam Soldos Eszter projektmendzser-től:  
 



„Engedjék meg, hogy egy szösszenetnyi információt adjak az elszámolásokról. 
A MOHU palettáján mi nagyon kis szegmens vagyunk. A vállalat célja, hogy 
egységesen tudjon szerződni (és majd a szerződés alapján fizetni) minden hozzánk 
hasonló szolgáltatóval, aki lakossági begyűjtést végez valamilyen termékre. Emiatt 
folyt az alapos tervezés, hogy a törvény által előírtaknak megfelelően egy 
„mindenkire ráhúzható sablon” készüljön. A tankerek által fenntartott intézmények 
jelentették a szűk keresztmetszetet, hiszen itt a pénz beküldése csak rajtuk keresztül 
tehető meg, amihez mi viszont számos információt adtunk, hogy a befolyó összeg 
azon (és csakis azon) intézményekhez jusson el - ne helyettesítő, hanem plusz 
összegként-, akik megdolgoztak azért, hogy így bevételük legyen. 
Azt már tudjuk, hogy végre, 3 hete a KLIK-kel egyeztett szerződés végre eljutott a 
tankerületekhez. Az így jóváhagyott szerződés lesz majd érvényes az önálló 
gazdálkodású (egyházi, önkormányzati, vagy egyéb) intézményekre. Itt sokkal 
hamarabb aláírásra kerülhet majd a sor. 
A MOHU tudja, hogy melyik intézményben mennyit gyűjtöttünk, és várom az 
információt, hogy mikor indulhat el a szerződés a nem tankeres intézményekkel, és 
ezt követően mindenkinél a kifizetés. 
Nem győzöm hangsúlyozni, hogy mennyire értékeljük, hogy kitartanak a gyűjtés 
mellett környezetvédelmi okokból is! 
Az IAF oldalon a „Olajgyűjtés” menüpont alatt tájékoztató jelleggel feltettük a havi 
adatok – az április mennyiségek még a folyamatos mérések miatt változhatnak. 
Ezzel lehet majd számolni a kiutalásra váró összegek tekintetében. 
  
 
Szép estét! 
Hajni  
  
 


